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Jack and Annie are off on another adventure! This time they are sent to ancient Greece,
where a very important event is taking place. Join them as they race against time and
witness the very first Olympic games! 

About the Author

Mary Pope Osborne grew up in the military, and by the time she was fifteen had lived in
Oklahoma, Austria, Florida and four different army posts in Virginia and North Carolina.
After graduating from the University of North Carolina at Chapel Hill in the early 1970's,
Mary traveled all over Europe, and spent the first six weeks of her trip living in a cave on
the island of Crete. She then joined up with a group of European young people and
traveled in rickety vans through sixteen Asian countries, including Iraq, Iran,
Afghanistan, Pakistan, India and Nepal. She was a bartender, an acting teacher, a
waitress, a travel agent, a window dresser, and a medical assistant — all before
becoming an author! Now she is the author of many highly acclaimed picture books,
early chapter books, middle-grade biographies, and young adult novels. In February
1993, Mary was elected the 27th president of the Author's Guild, the oldest, most
established organization for writers in the United States. 

Mary her husband Will spilt their time between an apartment in Greenwich Village, New
York and a cabin in Pennsylvania. They own a terrier named Bailey, who sleeps on the
top of Mary's desk every day while she writes! 
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评论

去了古希腊奥林匹亚，见到了柏拉图，拿到了一本诗集 by
anonymous，看了比赛,因为女士不能进入比赛场地所以通过伪装进入的安妮因为加油
声太high了被发现了然后被抓起来，危机中幸好有古希腊神话中的Pegasus天马来救他
们~#13-16的mission都是与星座有关系的，都来自古老的神话~很有意思~ “The old
stories are always with us. We are never alone.”

-----------------------------
凭什么女生不能上学？抗议‼

-----------------------------
They race against time and witness the first Olympic games which sparks my interest in
Greek mythology for instance the Pegasus and Nike's story.

-----------------------------
天马耶 we are never alone 竟然有点感人

-----------------------------
Meet Plato in Greece and see the ancient Olympics

-----------------------------
2020.5.18，淘宝。本册生词：tunic，nudge，javelin，discus，Zeus，wistful，Pegasu
s，procession。Jack和Annie的古希腊之旅，见到柏拉图，得知女性在民主政体的希腊
遭遇不公平对待，观看奥林匹克运动会，回家后看到满天星辰，之前向他们施以援手的



Hercules，牛郎织女，Sarph，Pegasus都在天上。这本的内容真丰富啊。

-----------------------------
MTH16.Pegasus。柏拉图都出来了。这本还不错，救他们的四个原来是天上的星座这个
设想很有意思。“Hercules is a constellation,Romans”“two stars on either side of
theMilky Way.” 天阶月色凉如水，卧看牵牛织女星。“the Milky Way itself was the
serpent monster Sarph,Irish”“And the ancient Greeks named one of their
constellations
Pegasus,”我好喜欢妹妹安妮，她很勇敢。读这系列书时偶尔会想，要是家有兄妹两个
，家庭教育里其实不该过多强调哥哥保护妹妹，应该互相保护。

-----------------------------
一天一本，玛丽阿姨的书读着很亲切

-----------------------------
原来前面他们救的那个中国故事是牛郎织女啊

-----------------------------
听书

-----------------------------
原来nike是胜利女神。

-----------------------------
古希腊遇柏拉图，女学者匿名赠书，奥运会开幕限男性，女扮男装战车入场，飞马来救
任务圆满。

-----------------------------
每天一本16

-----------------------------
10分，@网络。

-----------------------------
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